           NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING [image: ]
                               26st OCTOBER 2025
                   Declaration of intent to stand as Director

        Please complete the following information, sign and date the declaration below 
           Name: 

          Address: 
Email: 
Telephone: 
I confirm that: 
• I am at least nineteen (19) years of age, I have the power under law to contract, and I live in New Brunswick, Canada; 
• I am not an employee or a contract employee of Swimming Natation NB or of a SNB  Member club of Swimming Natation NB; and 
• I am not a Board member of a Member Club of Swimming Natation NB. 
I consent to let my name stand for appointment to the Swimming Natation NB Board. I am aware that if appointed I will be required to resign any elected or employed position that I may hold with a Class 1 member club. 
Signature / Date 
Please return this completed form with a profile or biography of no more than 250 words by  email (info@swimnb.ca). Please indicate “Nominating Committee - Confidential” on the email subject. 
Dated at Fredericton, this 27th day of May, 2025
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AVIS D'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE
26 OCTOBRE 2025
Déclaration d'intention de se porter candidat à un poste Directeur

Veuillez compléter les informations suivantes, signer et dater la déclaration ci-dessous 
Nom :
Adresse : 
Courriel : 
Téléphone : 

Je confirme que : 
- Je suis âgé d'au moins dix-neuf (19) ans, j'ai le pouvoir légal d‘être contractuel et j'habite au Nouveau-Brunswick, Canada ; 
- Je ne suis pas un employé ou un employé contractuel de Swimming Natation NB ou d'un club membre de Swimming Natation NB ; et 
- Je ne suis pas membre du conseil d'administration d'un club membre de Swimming Natation NB. 
Je consens à ce que mon nom soit présenté pour une nomination au conseil d'administration de Natation NB. Je sais que si je suis nommé, je devrai démissionner de tout poste élu ou employé que je pourrais occuper dans un club membre de classe 1. 


Signature / Date 
Veuillez retourner ce formulaire dûment rempli avec un profil ou une biographie d'au plus 250 mots par courriel (info@swimnb.ca). Veuillez indiquer « Comité de nomination - Confidentiel » dans l'objet du courriel. 
Fait à Fredericton, le 27 mai 2025.
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